
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č.5/2010 ze dne 3.5.2010 

 
Místo konání :          víceúčelová klubovna u fotbalového hřiště 
Čas zahájení :          17.00 hod   
Čas ukončení :         19.00 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce : Ing. Jiří Horák, František Salavec, Ing. Heda Pellarová, Miloslava 
Marečková, Miroslav Píša 
Počet přítomných členů zastupitelstva :   
Omluven :  -  
Bez omluvy: Jiří Brož 
Zasedání usnášeníschopné : ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu: Miroslav Píša, Ing. Heda Pellarová 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, je přítomno členů 6 zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a 
tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na elektronické i 
fyzické úřední desce 
Návrh usnesení č.1/5/2010 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání  
Hlasování: 
Pro :   6   
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce.  
Dále navrhl ověřovatele zápisu – Miroslava Píšu a Ing. Hedu Pellarovou 
Návrh usnesení č. 2/5/2010:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu –  Miroslava Píšu a Ing. Hedu Pellarovou 
Hlasování: 
Pro :   6   
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
2.  Seznámení zastupitelstva s aktuálním stavem a fungováním sportovního areálu, možnosti dalšího 
rozvoje 
Starosta seznámil zastupitele s aktuálním stavem a fungováním areálu i s možnostmi dalšího rozvoje. Pan Píša 
předal zastupitelům permanentní vstupenky na zápasy FK Vysoká a pozval je na tyto zápasy. 
Diskuze o možnosti přístavby klubovny směrem k fotbalovému hřišti. Bylo dohodnuto, že FK Vysoká nad 
Labem předloží starostovi co nejdříve schematický grafický návrh půdorysu přístavby – rozložení šaten a 
provozních prostor tak, aby to bylo co nejvíce funkční z pohledu uživatele. Starosta pak nechá architektovi 
zpracovat předběžnou studii a nacenit stavbu tak, aby na příštím zasedání mohlo být jednáno o konkrétní 
podobě a částce. 
 
3. Projednání programu akcí v jubilejním roce – 925 let od první písemné zmínky o naší obci 
Starosta seznámil zastupitele s programem akcí, který byl mj. popsán v mimořádném zpravodaji. Tento 
zpravodaj dostali zastupitelé předem k připomínkování.  
Dále starosta seznámil zastupitele s náklady na vydání zpravodaje, který by měl být šestnástitránkový, barevný a 
na lepším papíře. Předložil tři cenové nabídky (17,38,- Kč/ks – Prograstisk Hradec Králové, 21,40/ks - Tiskárna  



 


